
D A G S O R D E N

Bestyrelsesmøde mandag den 20. februar 2023, kl. 17,00 

i fælleshuset

Vi starter kl. 17,00 med mad, hentet hos slagteren i Kvickly, Åbyhøj

Evt. afbud: Der var afbud fra Peter Adelhelm

Mødeleder: Erik

Referent: Erik 

Det planlagte bestyrelsesmøde den 13. marts- flyttes frem til mandag den 6. marts 2023.

Dagsorden Referat

Ved arrangementer ol. i haveforeningen 
skal der sendes mail og breve til de, som 
ikke har en computer.
Det er ikke nok at slå det op på FaceBook 
da ikke alle er på FB

Det husker vi fremover

Det er nødvendigt med udskiftning af 
lamperne langs indgangen op til 
fælleshuset. De nuværende er for klejne og 
sårbare, og især når børn leger og tager fat 
i dem.

Derfor har vi været nødt til at koble dem fra 
lyspanelet, fordi de nu og da slog 
sikringerne, med dett til følge, at lyset i 
køkkendelen gik ud, og der stod lejerne så 
midt i alt det hele uden lys i køkkendelen.

Ligesådan er det nødvendigt at diverse dele
i målerskabet ifm. den opsatte varmepumpe
i køkkendelen, udskiftes.

Vi har bedt Kasper Bech Andersen, Holme 
El-Service ApS, som vi for øvrigt brugte til at
lokalisere det udendørs ”brud”, om et 
overslag på el arbejdet og med et bud på ny
udebelysning op til og langs terrassen. Vi er
blevet anbefalet nogle pullerter.

Hele arbejdet omfatter

• udskiftning af tavle inklusiv nyt 
jordspyd,

Bestyrelsen besluttede at indstille tilbuddet 
fra Kasper Bech Andersen, Holme El-
Service til generalforsamlingen den 25. 
marts 2023.
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• installation til varmepumpe samt 
udskiftning af diverse kontakter, og

• udskiftning af 4 stk. master til 
pullerter, + 2 pullerter ved terrassen

Alt i alt løber det op i kr. 32.000,00. Hvis vi 
foretrækker at køre det på ren timeløn, 
hvilket nok er billigere, så kan vi bare gøre 
det. 

Den forestående generalforsamling lørdag 
den 25. marts 2023:

Drøftelse af evt. indkomne forslag, som 
skulle være formanden i hænde senest 
lørdag den 11. februar 2023 og herunder 
også bestyrelsens forslag.

Drøftelse af bestyrelsens forslag, jf. 
vedhæftede.

Udkast til indkaldelse til 
generalforsamlingen, jf. vedhæftede

Udkast til dagsorden, jf. vedhæftede

Bestyrelsens forslag til 

dirigent

referent

Bestyrelsens forslag til forretningsorden, jf. 
vedhæftede

Stemmesedler, jf. vedhæftede

Mikrofon sættes fast på talerstolen
Hvem vil stå for at det elektroniske virker?

Der foreligger

6 forslag fra bestyrelsen

3 forslag fra Thomas OleJarz, have 77

4 forslag fra Tom Jensen, have 20

Godkendt med et par tilføjelser

Godkendt med et par tilføjelser

Vi har for længst engageret Kasper 
Egelund, formand HF Trillegaarden (vi har 
benyttet ham de sidste 2 
generalforsamlinger)

Vi spørger sekretæren Søren, 
Aarhuskredsen

Godkendt

Godkendt

Rene vil spørge festivalen om hjælp dertil

Vi besluttede også at servere morgenmad 
fra kr. 9,00-9,45, og med tilmelding.

Der bliver ikke serveret øl under 
generalforsamlingen.
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Efter generalforsamlingen serveres pølser 
m/brød og øl og vand.
Sammen med indkaldelsen til 
generalforsamlingen sendes:
ordensreglerne,
oversigt over datoerne for
havevandringer,
morgenmad, og
fællesarbejde

Kolonihaveforbundet Aarhus Kredsens 
generalforsamling for Repræsentantskabet 
den 21. februar 2023.

Hvem deltager fra bestyrelsen?

Der skal behandles 5 forslag fra 
henholdsvis kredsbestyrelsen og 4 
haveforeninger.

Kredsbestyrelsen:
Omhandler en minimering af antal 
repræsentantskabsmøder og dialogmøder

O.H.A. haveforening:
At tillade overnatninger i samtlige 
weekender fra november til marts

Hf Åbrinken:
At alle haveforeninger under Aarhuskredsen
afdrager samme beløb pr. have ifm. 
kloakeringen

Haveforeningen 1941:
At beslutninger, i Aarhus kredsen, som er 
langsigtede, eller har stor betydning for 
Aarhus kredsens medlemmer besluttes i 
fællesskabet på generalforsamling. Dette 
omfatter lejekontrakt med kommunen 
bygningsretningslinjer ol.

Haveforeningen Humlehaven:
At repræsentantskabet nedsætter et udvalg 
bestående af 1-2 medlemmer fra 
kredsbestyrelsen og et antal interesserede 
repræsentanter fra haveforeningerne til at 
opbygge en samarbejdsrelation med Aarhus
kommune for at løse udfordringerne med 
helårsbeboelse

Malene og Erik deltager

Langt om længe ser det ud til, at vi kan få Vi besluttede at indstille overslaget fra 
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udført forslaget, til en generalforsamling for 
et par år siden fra Annika Hansen, have 25 
om en forskønnelse af containerne på P-
vest.

Bestyrelsen er enige om, at den bedste-, 
billigste- og nemmeste måde at gøre det på,
er bestyrelsesmedlem, Rene’s forslag om at
vi opsætter er plankeværk, som skjuler 
containerne. Det bliver selvfølgelig en 
portåbning.
Vi har henvendt os til Skejby Tømrer og 
Snedker v/Gravers Bøge Madsen, og bedt 
om hvad omkostningerne vil løbe op i for et 
sådant plankeværk med indbygget 
mulighed for, at vi selv kan klare noget af 
det.

Det har Gravers Bøge sendt sit bud på.

Skejby Tømrer og Snedker v/Gravers Bøge 
Madsens overslag til generalforsamlingen 
den 25. marts 2023.

Hjemmesiden

Kan den nye være klar inden 
generalforsamlingen den 25. marts?

Der arbejdes kraftigt på, at have den nye 
hjemmeside klar ifm. generalforsamlingen 
den 25. marts 2023

Aktivitetsudvalget

Haveforeningen fylder 70 år, i år

Hvad gør vi?

Der er stemning for at markere de 70 år, og 
et forslag om at gøre det sammen med 
høstfesten/uddelingen af havepræmier 
arbejdes der videre med.

Den forestående kloakering

Vi har den 25. marts 2022 skrevet til 
myndigheden Klima og Vand, Aarhus 
kommune og rykket for svar den 5.- og 15. 
april 2022.
Efterfølgende er vi blevet oplyst om, at man 
stadig arbejder på sagen, og at vi vil høre, 
når der foreligger nyt.

Da vi stadig, her den 14. november 2022 
stadig intet har hørt, er det måske en god 
ide, at bede om et møde med Klima og 
Vand, Aarhus kommune.

Vi har den 19. december 2022 igen skrevet 
til kommunen.

Der er d.d. ikke nyt at tilføje.
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I januar måned 2023 hørte vi fra 
kommunen. En Pernille Skafsgaard er sat 
på opgaven, og hun oplyser, at hun har talt 
med Naturstyrelsen, og de forventer, 
umiddelbart, først at kloakere i starten af 
2024.

Vi vil blive opdateret, når Pernille 
Skafsgaard ved mere.

Evt
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